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BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
DOMES ĀRKĀRTAS SĒDES PROTOKOLS 

Balvos 

 
2024. gada 2. oktobrī                                   Nr. 15 

 

Sēde sasaukta plkst. 14.00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 14.01 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Gauri” zemes vienības 

ar kadastra apzīmējumu 3844 012 0043, sadalei 

2. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Žīguru pagasta nekustamā īpašuma “Robežnieki” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3898 001 0103, sadalei 

3. Par mēneša darba algas noteikšanu Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītājiem 

4. Par valsts finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.septembra līdz 2024.gada 

31.decembrim 

5. Par pašvaldības finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts 

sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.septembra līdz 2024.gada 

31.decembrim 

 

Sēdi vada – Domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs  

Sēdi protokolē – Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste Ausma Duļevska 

 

Piedalās deputāti: Aija Mežale, Marija Duļbinska (piedalās attālināti), Iveta Arelkeviča 

(piedalās attālināti), Imants Slišāns (piedalās attālināti), Egons Salmanis, Anita Kokoreviča 

(piedalās attālināti), Ruta Cibule, Jānis Auziņš, Sandra Kapteine  

 

Ieinteresētās personas:  

Balvu novada pašvaldības izpilddirektore Daina Tutiņa, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

vadītāja Inese Circene, Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Informācijas 

tehnoloģiju nodaļas datorsistēmu un datortīklu administrators Jānis Zalāns; piedalās attālināti, 

izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā): Komunikācijas un 

informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas 

vadītāja vietniece Inese Siliņa, Juridiskā nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Balvu 

https://us06web.zoom.us/
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novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva, Balvu novada Kultūras pārvaldes 

kultūras darba vadītāja Iveta Tiltiņa, Juridiskā nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Juridiskā nodaļas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma 

Saviča, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda Igaune, 

Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu 

plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Balvu 

novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Ilona Blūma, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Attīstības plānošanas nodaļas 

vadītājs Aleksandrs Sņegovs. 

 

Sēdē nepiedalās deputāti: Sandra Kindzule – aizņemta pildot tiešos darba pienākumus,  Aigars 

Pušpurs – aizņemts pildot tiešos darba pienākumus, Jānis Vancāns, Jānis Trupovnieks– 

aizņemts pildot tiešos darba pienākumus, Svetlana Pavlovska – aizņemta pildot tiešos darba 

pienākumus. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Gauri” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 012 0043, sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā 

īpašuma “Gauri” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

3844 012 0043, sadalei" 

 

2.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Žīguru pagasta nekustamā īpašuma “Robežnieki” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3898 001 0103, sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Jana 

Krilova: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par zemes ierīcības projekta 

apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Žīguru pagasta nekustamā 

īpašuma “Robežnieki” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 3898 001 0103, sadalei" 

 

3.§ 

Par mēneša darba algas noteikšanu Balvu novada pašvaldības izglītības iestāžu 

vadītājiem 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par darba algas noteikšanas metodiku skolu direktoriem. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā, kurš pieņem lēmumu par konkrētas atalgojuma likmes virzīšanu 

izskatīšanai domes sēdē, vēlas saprast mehānismu, kā tiek noteikta 

darba alga skolu direktoriem. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Izsakās par mēneša darba algas noteikšanu izglītības iestāžu 

vadītājiem. Informē, ka ar skolu direktoru darba izpildes novērtēšanas 

kritērijiem un rezultātiem deputāti var iepazīties Izglītības pārvaldē. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Aija Mežale) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  

4 (Iveta Arelkeviča - nepiedalās balsojumā, Sergejs Maksimovs 

- nepiedalās balsojumā, Egons Salmanis - nepiedalās 

balsojumā, Imants Slišāns - nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par mēneša darba algas noteikšanu Balvu 

novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītājiem" 
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4.§ 

Par valsts finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts 

sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.septembra līdz 

2024.gada 31.decembrim 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par interešu izglītības programmām, kādas ir izplatītākās jomas. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Papildina, ka Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē 

varētu skatīt – kā notiek interešu izglītības programmu īstenošana, 

kāda ir atdeve. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par valsts finansējuma sadali pedagoģisko 

darbinieku darba samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas 

obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.septembra līdz 

2024.gada 31.decembrim" 

 

5.§ 

Par pašvaldības finansējuma sadali pedagoģisko darbinieku darba samaksai un 

valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 1.septembra 

līdz 2024.gada 31.decembrim 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmuma projektu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Papildina un paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par pašvaldības finansējumu izglītības iestādēm: Tilžas 

pamatskolai, Baltinavas vidusskolai, Rekavas vidusskolai un Bērzpils 

pamatskolai, kas veido šo, salīdzinoši lielo, finansējuma apjomu. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Jautā par finansējuma pieprasījumu izglītības iestāžu 

nepedagoģiskajiem darbiniekiem, vēlas saprast likumsakarības kā tiek 

pieprasīts finansējums. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle, Inese Circene: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Papildina un paskaidro. Izsakās par jauno skolu finansēšanas modeli. 

Lūdz Izglītības pārvaldei iesūtīt informāciju deputātiem.  

 

Sākas debates. 

 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Deputāte Aija Mežale piedalās debatēs. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Deputāte Ruta Cibule piedalās debatēs. Norāda, ka šajā jautājumā 

balsojums būs negatīvs. Izsakās par balsošanas motīviem. 

 

Debates tiek slēgtas. 

 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Izsaka savu viedokli. Lūdz Izglītības pārvaldei iesūtīt deputātiem 

informāciju par skolēnu skaitu skolās. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Informē, ka par šiem jautājumiem tika runāts Finanšu komitejas sēdē 

un deputātiem ir pieejama pieprasītā informācija (tika izsūtīta 

prezentācija). 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina balsot par iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Marija Duļbinska, Sandra Kapteine, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  1 (Ruta Cibule) 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS"-  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības finansējuma sadali 

pedagoģisko darbinieku darba samaksai un valsts sociālās 

apdrošināšanas obligātajām iemaksām no 2024.gada 

1.septembra līdz 2024.gada 31.decembrim" 

 

Sēdi slēdz plkst. 14.50 

 

Lēmums 3.§ - bez pielikumiem; 

Lēmumi: 1.§, 2.§, 4.§, 5.§ ar pielikumiem. 

 

 

Domes priekšsēdētāja vietniece                             Sandra Kapteine 

 

Protokolētāja       Ausma Duļevska 

 

 

Protokols parakstīts 03.10.2024. 
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